

Förbundsstyrelsemöte

Publikt protokoll Svenska Skyttesportförbundet

Tid: 20 – 21 oktober 2017
 Plats: Idrottens hus, Skanstull, Stockholm

Närvarande:	Robert Wälikangas	SvSF Vice ordförande	RW
	Margareta Ekberg-Emilsson	Ledamot	ME
	Bo Ohlsson	Ledamot	BO
	Jane Jönsson	Ledamot	JJ
	Sven Johansson	Gevärssektionen (ersättare)	SJ
	Tomas Skarpsvärd	Pistelsektionen	TS
	Lars-Eric Söderberg	Lerduvesektionen (ersättare)	LS
	Carl-Henrik Gilljam	Viltmålssektionen	CG
	Anna Eklöf	Ungdomsrådet	AE
	Patrik Johansson	Generalsekreterare	PJ
	Inger Mortensen	Bitr. generalsekreterare (end. lö.)	IM
	Michael Normann	Unionens fackordförande (end. lö.)	MN
	Cecilia Augustsson Edstam	Projektledare (end. lö.)	CAE
	Erika Sjöö	Lekmannarevisor	ES
	Lars Björk	Valberedningen	LB

§SM17-799 Sammanträdet öppnades kl. 18.05

§SM17-800 Godkännande av dagordning.

Dagordningen godkändes med följande tillägg: punkt SM17-802E, SM17-803D, SM17-803E, SM17-805C, SM17-812B och punkt SM17-814B.

§SM17-801 Godkännande av föregående protokoll

a. Föregående protokoll (FS-möte 2017-09-02, FS beslutsprotokoll 2017-09-05 samt FS-möte 2017-09-20) godkändes och lades till handlingarna.

b. Åtgärdslista

Avseende SM15-571 (krisplan, kommunikationsplan):

Beslut: Omstart under ledning av TS och PJ, de ska arbeta fram en krisplan för förbundet samt arbeta fram en kommunikationsplan för förbundet. TS och PJ tar hjälp i relevanta delar.

Beslut: Planerna ska vara klara före 2017 års slut.

Avseende SM16-696 (RIU):

Beslut: Intern utredning av PJ och JE, redovisas fortlöpande till förbundsstyrelsen.

Avseende SM17-785C (tävlingslicenser):

Beslut: Fortsatt informationsinhämtning och analys under ledning av PJ.



Avseende SM17-792D (Fält-SM 6.5):

Beslut: PJ fick uppdraget att författa svarsbrevet till skyttarna från Norrbotten, han tar hjälp i tillämpliga delar.

Åtgärdslistan lades efter uppdatering av punkterna till handlingarna.

§SM17-802 Rapport AU

a. Rapport

PJ föredrog rapport om beviljat inträde för Electrolux SF och beviljat namnbyte för Ljusterö Skyttecenter SF.

b. Föreningsärende

PJ föredrog rapport om att föreningen Gemenskap och Social Utveckling IF:s medlemsansökan bordlagts av AU i väntan på mer information för beslut av förbundsstyrelsen (se vidare under punkt SM17-810B).

c. Uteslutningsärende medlem

Muntlig föredragning av PJ över statusläget för uteslutningsärende ur förening. Kommunikering och ytterligare informationsinhämtning pågår.

d. Överklagan årsmötesbeslut

Muntlig föredragning av PJ över ärende där person överklagat årsmötesbeslut i förening om ansvarsfrihet. AU:s bedömning var att denna överklagan inte var någonting som SvSF skulle hantera.

e. Fyllnadsval AU

Med anledning av att Jimmy Persson lämnat förbundsstyrelsen och därmed även arbetsutskottet (AU) fanns det behov av att tillföra en resurs till AU. Förslag lades vid mötet att BO skulle väljas in i AU.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade enligt förslag att välja in BO i arbetsutskottet.

§SM17-803 Elitfrågor

a. Rapport samlat elitstöd RF-SOK

JE:s rapport föredrogs av PJ. JE underströk i sin rapport att det kommer att krävas en massa arbete för att få fram de dokument som SOK kräver, kravprofiler och omvärldsanalyser, långsiktiga utvecklingsplaner och utvecklingstrappor per gren och att han kommer att behöva hjälp med detta arbete.

b. Elitidrottstipendium

Föredragning av PJ om att två av SvSF:s skyttar blivit tilldelade Svenska Spels elitidrottsstipendium, vilket kommunicerats på hemsidor från både RF och SvSF sedan senaste förbundsstyrelsemötet. Stipendiaterna är Anders Henricsson, Tyresö Skytteförening (luftgevär) och Jim Forsberg, Vikbolandets Lokala Jaktvårdsförening (kompak sporting).

c. Idrottsgalan

Föredragning av PJ. Samtliga förbundsstyrelsemedlemmar samt personalen på kansliet har fått ta del av informationen och getts möjlighet att lämna



förslag på lämpliga kandidater.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att inte nominera till Idrottsgalan.

d. Svenska rekord

PJ föredrog JE:s rapport om ett nytt svenskt juniorrekord i Nationell skeet vid SM i Gislaved, där Robin Helgesson, Vedums Sportskytteklubb, sköt 191 träff. JE rekommenderade att förbundsstyrelsen godkände rekordet.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att godkänna rekordet enligt förslag.

e. Dopingärendet

Förbundsstyrelsen förde en diskussion om doping kopplat till veteraner och veteranklasser vid tävlingar både på hög och låg nivå utifrån Dopingnämndens avgörande den 4/9 2017. Frågan var, hur påverkar detta SvSF och framför allt veteranverksamheten? Ska SvSF backa från ståndpunkten gentemot RF att SM ska vara "hög nivå"?

Beslut: Förbundsstyrelsen gav PJ uppdraget att titta på frågan, samverka med JE och därefter återkomma med besked avseende eventuell lösning.

§SM17-804 Ekonomi

a. Utfall / Budget / Prognos

Utfall och budget samt prognos för helår föredrogs av PJ, förbundsstyrelsen konstaterade att utan aktieutdelningen så pekade prognosen för helår på ett nollresultat för 2017. Därefter lades detta till handlingarna.

b. Portföljrapport

Portföljrapporten föredrogs av PJ. Det konstaterades att förbundets fondförvaltare är försiktiga och skickliga i sitt arbete. Därefter lades portföljrapporten till handlingarna.

c. Licenser / årsavgifter / medlemstal IOL

Föredrogs av PJ. Det konstaterades att, trots allt, en viss återhämtning skett generellt i antalet lösta licenser sedan mötet i september. Antalet lösta licenser är per den 13 oktober 2017 procentuellt ca 15% lägre än motsvarande period 2016, vilket är oroande. Föredragning av PJ avseende det hittills inhämtade materialet. Se SM17-801B för beslut. Förslag från förbundsstyrelsen avseende tävlingslicens för 2018: Inbetalningskort i tryck i tidningen.

d. Sektionsfördelning 2018

PJ informerade om utfallet av beslutet 2–3 september att låta 100% av intäkterna från tävlingslicenserna gå direkt till sektionerna för att kompensera för det minskande antalet lösta licenser. PJ underströk att detta beslut innebar att förbundet som helhet kommer att få ca 200 000 i ökade utgifter, samtidigt som intäkterna på andra ställen minskar.

e. Idrottslyftet Utvecklingsstöd till sektionerna 2018

Punkten föredrogs av PJ. Vid föredragning preliminära budgeten för idrottslyftet informerades förbundsstyrelsen om att det minskade stödet från RF kombinerat med det faktum att pengar inte längre går att överföra



från år till år inneburit att förbundet tvingats dra ner på kostnaderna i budgeten, vilket drabbat samtliga sektioner.

f. Firmateckning

Med anledning av att Jimmy Persson lämnat förbundsstyrelsen fanns det ett behov av att ersätta honom som firmatecknare för förbundet.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att Svenska Skyttesportförbundets firma tecknas av: Margareta Ekberg Emilsson, Robert Wälikangas och Patrik Johansson var för sig. För avtal och motsvarande med långtgående rättsverkan och/eller överstigande 200 000 kr tecknas firman av Margareta Ekberg Emilsson, Robert Wälikangas och Patrik Johansson två i förening.

Beslut: Bankgirokonto tecknas av Patrik Johansson, Inger Mortensen och Sussie Svedlund enligt fullmakt.

Beslut: Värdepost kvitteras av Patrik Johansson, Inger Mortensen, Sussie Svedlund och Cecilia Augustsson Edstam var för sig.

Mötet fastställde att sektionernas kostnader attesteras av:

Gevär: Mikael Svensson, Sven Johansson

Pistol: Tomas Skarpsvärd, Simon Magdeburg

Lerduva: Mikael Kronstrand, Lars Kuutti

Viltmål: Carl-Henrik Gilljam, Patrik Wilhelmsson

Förbundsstyrelsen beslutade därefter att punkten SM17-804F är omedelbart justerad.

g. Anslag RF

PJ föredrog vilka RF-anslag som SvSF mottagit inför 2018.

§SM17-805 Politiska områden

a. Möte kommunalråd Sävsjö

PJ föredrog rapporten från mötet mellan SvSF och kommunledningen i Sävsjö kommun den 2 oktober 2017. Därefter lagd till handlingarna.

b. Möte Västerås kommun + Skanska

PJ föredrog rapporten från mötet med Västerås kommun och Skanska den 6 oktober 2017. Därefter lagd till handlingarna.

c. Vapenutredningen (Implementeringen i svensk lag).

Beslut: SvSF ska, där det är möjligt, löpande informera medlemmarna om förbundets inställning till frågorna. Förbundsstyrelsen uppdrog vidare åt PJ och kansliet att på lämpligt sätt lämna information om denna fråga på SvSF hemsida.

§SM17-806 Värdegrundsarbete



a. Jämställdhet

Punkten föredrogs av PJ. Förbundsstyrelsen ansåg att frågorna till SDF inte krävde någon förändring i närtid. En analys av svaren bör göras. BO erbjuder sig vara behjälplig vid ett analysarbete.

Avseende jämställdhetsarbetet hade PJ föreslagit förbundsstyrelsen att detta arbete behöver delas mellan kansli och förbundsstyrelse för att förbundet inte ska tappa fart i frågan.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att utse TS + JJ som förbundsstyrelsens representanter i jämställdhetsarbetet inom förbundet, att arbeta tillsammans med generalsekreteraren i denna fråga.

b. Värdegrund

PJ föredrog skälen till att punkten förts in på dagordningen. Efter en kort diskussion lyftes frågan vidare.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att ärendet framledes ska handläggas som en stående punkt under punkten arbetsmiljö.

§SM17-807 Skytteforum

a. Inbjudan

Föredrogs av PJ och lades till handlingarna.

b. Program

Förbundsstyrelsen arbetade igenom materialet och justerade programmet.

Beslut: Sofia B Karlsson ska ombes att i sin presentation av jämställdhet och inkludering göra en tydligare koppling till RF:s mål.

Beslut: Avseende punkten framtidsfrågor ska förbundsstyrelsen arbeta fram utgångspunkter för diskussioner och leverera till kansliet.

c. Torsten Ullmans stipendium

TS informerade att pistolsektionen till familjen Ullman föreslagit att Josefine Thörnkvist tilldelas stipendiet. TS informerade om att han håller kontakt med familjen Ullman och att han, när besked kommit, tar kontakt med PJ för dialog om inbjudan till premieutdelningen.

§SM17-808 Internationellt

a. NILE (Nordic International Leadership Education)

PJ informerade om att Christina Åhlstedt gått den svenska delen av NILE-utbildningen och därefter blivit uttagen som en av fem att få gå den nordiska fortsättningen. Huvuddelen av kostnaderna står RF för, förutom en engångssumma om 5 000 kr.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att SvSF står för den kostnaden.

b. Rapport

Christina Åhlstedts internationella rapport föredrogs av PJ och lades till handlingarna.

§SM17-809 Rapporter



a. Sektionerna Viltmål

Sektionernas rapporter gicks igenom och lades till handlingarna med notisen att viltmålssektionen var osäkra på hur det kommer att bli med fortsättningen i Eskilstuna efter 1/1 – 18, då avtal håller på att omförhandlas.

b. Kansliet

Rapporten föredrogs av PJ som framför allt underströk att den administrativa bördan har ökat markant sedan RF införde de extra avrapporteringarna av RF-bidrag som skulle vara klara i mitten på oktober. I övrigt har kanslipersonal representerat förbundet vid föreningsträffar i Småland, elittränarkonferens samt vid ett besök i Helsingborg inför SM-veckan 2018.

c. Försvarsmakten

Info från PJ om att inbjudan till besök vid Swedish Cup skickats till tre av Försvarsmaktens företrädare, tillika kontaktpersoner med SvSF. PJ lyfte den information han fått från olika källor om att Försvarsmakten lämnat signaler att förbundsstyrelsen upplevts som inaktiva gentemot Försvarsmakten. Diskussion om detta utmynnade i en fundering om inte styrelsemedlemmar bör träffa företrädare för försvarsmakten tillsammans med lämplig personal från kansliet.

Beslut: Uppdrogs åt PJ att undersöka förutsättningarna och analysera fram vilka frågor som i så fall ska lyftas från SvSF:s sida.

§SM17-810 Föreningsärenden

a. Utträde

Unnaryd Sportskytteförening har begärt utträde ur SvSF.

Beslut: Förbundsstyrelsen godkände utträdesansökan och uppdrog åt PJ att kommunicera detta med föreningen, distrikt och berörda myndigheter.

b. Bordlagt av AU

Det av AU bordlagda föreningsärendet rörande Gemenskap och Social utveckling IF ansökan om inträde i SvSF gicks igenom och diskuterades en stund i förbundsstyrelsen. Förbundsstyrelsen var i diskussionen tveksam om föreningen verkligen var ideell eller om de höll på med ren affärsverksamhet.

Beslut: Efter diskussion beslutade förbundsstyrelsen att neka Gemenskap och Social Utveckling medlemskap i SvSF då föreningens verksamhet inte är förenlig med SvSF. PJ kommunicerar detta med föreningen, distriktet och RF.

§SM17-811 Utmärkelser

a. Norlins ungdomsfond

Information till sektionerna om att nominera stipendiater, en från varje sektion. Förbundsstyrelsen fastställer förslaget vid årets sista styrelsemöte.

b. John Hedins skyttefond

Information till sektionerna att inkomma med ansökningar om verksamhet



enligt fondens stadgar. Förbundsstyrelsen fastställer tilldelningen vid årets sista styrelsemöte.

§SM17-812 Tävlingskalendern

a. Rapport

Rapporten föredrogs av PJ, som informerade om att klassificering, serier och ranking är under testning och sannolikt kommer att driftsättas skarpt i början av november. Information om möjlighet till utökade betalfunktioner i kalendern. Information om att Gymnastikförbundet är intresserade av att köpa in sig i IndTA-systemet.

b. Diskussion

Flera i förbundsstyrelsen sade att mer utbildning ute bland klubbarna var nödvändig, det diskuterades möjligheten att göra webbaserade utbildningar. För att få fler personer att börja använda tävlingskalendern behövs sannolikt en utbildnings- och informationskampanj.

Beslut: BO + PJ undersöker förutsättningarna för utbildningsmaterial.

§SM17-813 Kommunikation

a. Kommunikation

Josefins lathund över mediakontakt föredrogs av PJ.

Att kommunicera ut från detta möte: Att BO valts att ingå i arbetsutskottet, samt på lämpligt sätt kommunicera SvSF inställning i vapendirektivsfrågan.

b. SM-veckan

PJ föredrog av rapporten från SM-veckan-mötet i Helsingborg. En diskussion i förbundsstyrelsen om förslaget att avsätta pengar i budget för att stötta evenemanget ekonomiskt. Tveksamhet fanns i om ett organisationsstöd var bästa modellen, då ett sådant skulle kunna bli prejudicerande för framtiden.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att pengar skulle avsättas för ett stödjande arbete av personal utanför organisationskommittén, och PJ uppdrogs att jobba in detta i budgeten.

§SM17-814 Arbetsmiljö

a. Unionens fackklubbs ordförande

MN pratade utifrån en Powerpointpresentation om lägesbilden i arbetsmiljöfrågan såsom fackklubben ser den. Det berör arbetsgivare, arbetsledare och arbetstagare i ett historiskt perspektiv efter samgåendet 2009 samt nuläget med en problembeskrivning och fackklubbens förslag på lösning.

b. Diskussion om åtgärder

Förbundsstyrelsen diskuterade åtgärder under en längre tid, den beskrivna lägesbilden förstods av förbundsstyrelsen som såg med stort allvar på problembeskrivningen.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade därefter att det ska göras en arbetsmiljöplanläggning av PJ samt en inhyrd konsult. Denna planläggning ska re-



sultera i en tydlig beskrivning av hur det fortsatta arbetsmiljöarbetet ska fortsätta.

Beslut: Kostnaderna för detta arbete och det fortsatta arbetsmiljöarbetet under 2017 tas från de pengar som avsatts för juridisk kompetens.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade vidare att en arbetsmiljöpolicy ska arbetas in i verksamhetsplanen för 2018.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade om att det i budgeten för 2018 ska avsättas pengar för det systematiska arbetsmiljöarbetet. PJ tar i samråd med konsulten fram en rimlig bedömning av hur stor en sådan budget ska vara.

§SM17-815 Övriga frågor

a. Förbundsmöte 2018

Punkten utgick då den behandlats vid tidigare möte.

b. Utbildning – Jämställdhet och inkluderande idrott

Information om tillgänglig utbildning på flera platser i landet. JJ PJ och TS anmäler sig till utbildning på för dem lämplig plats.

c. Rutiner för jäv och större belopp

PJ föredrog de rutiner som de facto har använts av kanslipersonal under flera år men som inte varit dokumenterade förrän nu.

Beslut: FS fastställde rutinerna såsom de skrivits. Uppdrogs åt PJ att skicka in dessa till RF.

d. SM-veckan 2018

Punkten handlades under SM17-813B.

e. Lerduvesektionen om blyhagel

Lerduva samverkar med GS om hur en sådan skrivelse ska formuleras och vem som ska underteckna och skicka in den.

f. Rapport valberedningen

Valberedningens rapport gicks igenom och lades till handlingarna.

§SM17-816 Nästkommande möten

Skytteforum/FS 24 – 26 november

Telefonmöte 12 december kl. 19:00

2018

FS-möte 16 – 17 februari

FS-möte 16 – 17 mars

Telefonmöte 4 april

Förbundsmöte 26 – 27 maj